
 

  

 

Tarnów, 22 stycznia 2024 r. 

KRM.0003.866.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XCVII sesji Rady Miejskiej 18 stycznia 2024 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Kinga Klepacka złożyła następujące 
wnioski i pytania:  
1. Chciała wiedzieć na jakim etapie jest przygotowanie do inwestycji budowy chodnika przy ulicy 

Staffa? 
2. Poprosiła również o przyjrzenie się sytuacji na ulicy Józefa Marii Bocheńskiego. Ulica ta przypomina 

jezioro. Radna powiedziała, że, nie da się przez nią przejść ani przejechać. Droga jest podtopiona a 
woda sięga kilkudziesięciu centymetrów na całej szerokości. Czy jest tam jakieś odprowadzenie 
wód opadowych? Odwodnienie? Czy można coś z tym zrobić?  
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